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Vragen van de raad 
 
Rijswijks-Belang heeft op verzoek van een aantal ouders de 
Rehobothschool  bezocht in de wijk Te Werve. 
 
De Rehobothschool is een school voor speciaal Basisonderwijs. Op de 
school zitten leerlingen uit Rijswijk en omgeving die in het bezit zijn 
van een toelaatbaarheidsverklaring SBO. 
 
Bij aankomst viel ons al op dat het schoolplein er vrij somber bijlag. 
Grijs, grauw, groenbakken die inmiddels de uitstraling van een 
zandbak hebben,  speeltoestellen gedateerd, onaantrekkelijk, één  
glijbaan waarvan de trap niet aansluit op de baan, niet echt 
uitnodigend voor kinderen om even te spelen bij aankomst school of 
in de pauze. ( zie bijlage) 
 
Rijswijks-Belang heeft de volgende vragen: 
 
1: Deelt u onze mening dat een schoolplein een warme 
kindvriendelijke uitstraling zou moeten hebben, daar waar kinderen 
zich prettig voelen? 
 
2: Zijn er mogelijk al plannen voor de herinrichting van het 
schoolplein ? Zo ja, graag een toelichting. 
 
3: Zo nee, zou u AUB de mogelijkheden willen onderzoeken voor een 
herinrichting en daar uitvoering aan willen geven? 
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